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Protokół Nr. 1/2010 

z posiedzenia Komisji Budżetowo – Gospodarczej i Rolnictwa, które odbyło się w dniu              

22 stycznia 2010 r. w  godzinach 8 
20

 - 10
45 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Przewodniczący Rady Gminy, Wójt Gminy oraz pracownicy 

Urzędu, radni według listy obecności w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący powitał zebranych i przedstawił poniższy porządek obrad: 

1. Omówienie i ustalenie górnych stawek za odbiór nieczystości. 

2. Omówienie zagadnień pod obrad sesji. 

3. Sprawy różne. 

W luźnej dyskusji radni omawiali kwestie związane z prowadzeniem odśnieżania ulic i 

chodników, zużyciem paliwa podczas odśnieżania oraz funkcjonowaniem straży pożarnej.                  

Radny Sobczyk stwierdził, że nie odśnieżono chodników, a wynika to z regulaminu            

oczyszczania, należałoby wystosować pisma do mieszkańców. 

Pan Stanisław Barul pracownik urzędu omówił uchwałę dotyczącą górnych stawek za wywóz 

nieczystości. Poinformował, że firma Hak wystąpiła o zwiększenie ceny za wywóz 

nieczystości, przedstawiciel Juko telefonicznie informował o możliwości wzrostu cen. Firma 

z Opoczna nie będzie zwiększała cen. Poprzednia uchwała obowiązuje już 2 lata. Przedstawił 

stawki jakie skalkulowały firmy oraz jakie obowiązywały na terenie gminy. Poinformował, że 

w Opocznie firma odbierająca śmieci ma dofinansowanie od burmistrza, dlatego stawki są 

niższe. 

Podczas dyskusji radni omawiali ponadto kwestie związane z usuwaniem nieczystości, opłat 

za wywóz oraz funkcjonowaniem firm śmieciowych. Omawiano rozwiązania dotyczące 

odbioru odpadów komunalnych mieszanych jak i segregowanych. Pan Barul oznajmił, że 

firmy mają obowiązek składania corocznych sprawozdań z ilości odebranych odpadów 

segregowanych, dodał, że firma HAK w ubiegłym roku zbierała odpady wielkogabarytowe. 

Wójt oznajmił, że zapisy o zniżce za segregację odpadów muszą być zawarte w uchwale 

ponieważ obliguje do tego nadzór wojewody. Oznajmił, że szykują się zmiany w przepisach i 

w najbliższym czasie odbiór śmieci zostanie scedowany na gminy i dlatego należy edukować 

ludzi w kwestii segregacji.   

- Radny Sobczyk – zauważył, że w takim przypadku firmy powinny zmienić umowy.  

W dalszej dyskusji omawiano również kwestie związane z planowanym przejęciem 

gospodarki śmieciami przez gminy oraz związanymi z tym kosztami. Rozpatrywano także 

zapisy umieszczone w regulaminie gminnym dotyczącym utrzymania czystości. 
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Radni zaproponowali zapis do uchwały mówiący o tym, że kto segreguje śmieci płaci 13 zł. 

za pojemnik, a bez segregacji 14 zł. Radni zaproponowali wzrost o 1 zł. od każdego 

pojemnika, oraz 1 zł. w odpadach segregowanych. 

- Radny Sobczyk zaproponował górna stawkę 14 zł. za pojemnik 120 l, a 13 zł. w 

przypadku segregacji.  

- Radny Lipski zaproponował 13 % obniżki za odpady zbierane selektywnie. Stawka 

górna 15 zł. za pojemnik 120 litrowy. Ponadto zaproponował, aby stawka za wywóz 

nieczystości płynnych pozostała bez zmian. 

- Wójt Gminy oraz Przewodniczący Rady Gminy zaproponowali wzrost o 1 zł. do 14 zł 

stawki za wywóz nieczystości płynnych. 

Radni podjęli dyskusję związaną z zaproponowaną przez Wójta podwyżką za wywóz 

nieczystości płynnych. Radny Lipski kategorycznie zaprotestował przeciw podwyżce, 

stwierdzając, że uderza to tylko w tych, którzy korzystają z szambiarki, podwyżka nie 

obowiązuje tych którzy posiadają kanalizacje. Omawiano również kwestie związane z 

alternatywnymi sposobami oczyszczania ścieków oraz budową oczyszczalni przydomowych. 

Pan Barul w dalszej dyskusji omówił celowość podjęcia uchwały o warunkach dla 

przedsiębiorców. Poinformował, że wcześniej unormowane było to zarządzeniem ale w 

związku ze zmianą przepisów te zagadnienia muszą być uregulowane uchwałą. 

Poinformował, że firmy, mające zezwolenia na wywóz nieczystości płynnych, to  JUKO i 

ZUK. 

- Radny Sobczyk zaproponował aby omówić uchwały dotyczące problemów 

alkoholowych i narkomani.  

- Radny Lipski – przewodniczący komisji GKRPA, zapoznał zebranych z proponowanym 

regulaminem i przeznaczeniem środków. 

- Przewodniczący Rady Gminy – zaproponował, aby wydzielić środki na pogadanki 

przeprowadzone w szkołach. 

Radni podjęli dyskusję, w której omawiano preliminarz finansowy Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. Omawiano również inne kwestie związane z działalnością 

komisji. Wójt omówił uchwałę dotyczącą zbycia nieruchomości. Dodał, że jeżeli rada wyrazi 

zgodę na zbycie to wtedy rzeczoznawca dokona wyceny oraz ruszy procedura przetargowa. 

Jest to działka po byłej szkole w Ponikle wraz z budynkiem. Działka posiada powierzchnię 

prawie 45 arów. Następnie zapoznał zebranych z lokalizacją działki w terenie poprzez 

rozdanie map poglądowych. Dodał, że gmina ma uregulowany stan prawny działki. Na 

Ponikle powstała wspólnota. Za pomoc gminy wspólnota przekazała trzy działki na poczet 
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gminy. Niektóre działki zostaną przekwalifikowane na drogi. Radni zaakceptowali 

proponowany projekt uchwały. 

Na posiedzenie przybyła pani Jadwiga Kośka Skarbnik Gminy, która omówiła cel podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej. Omówiła także zmiany w uchwale, 

dostosowujące uchwałę budżetową do aktualnie obowiązujących przepisów. Dodała, że na 

formę załączników dołączonych z materiałami nie ma wpływu, ponieważ druki pochodzą z 

programu finansowego, który w tej postaci tworzy wydruki. 

- Radny Sobczyk stwierdził, że załączniki są nieczytelne. Poprosił też o aktualny 

egzemplarz budżetu wraz z wniesionymi poprawkami. 

- Pani Skarbnik – oznajmiła, że opisówkę może przygotować w każdej chwili. 

- Radny Świąder – zapytał co z problemem rowów w Małoszycach. 

- Radny Sobczyk – zwrócił uwagę na drogi, na których może zacząć się ślizgawka. Czy 

ZUK jest na to przygotowany. 

- Wójt Gminy – oznajmił, że ZUK już sypie drogi piaskiem z solą. Dodał, że teraz nie ma 

środków, trzeba robić zmiany w budżecie. Jeżeli będzie znana wysokość nadwyżki, 

wtedy rada zadecyduje na co przeznaczyć środki. Planuje, że będzie w wysokości około 

400 tyś zł. Omówił dodatkowo możliwości złożonych wniosków na uzyskanie 

dofinansowania. 

- Radny Sobczyk – zapytał czy Stowarzyszenie złożyło wniosek. 

- Wójt Gminy – oznajmił, że wniosek złożono i czeka na ocenę. 

Radni podjęli dyskusję związaną z kierowcami OSP. Radny Lipski zwrócił uwagę na 

remonty pojazdów OSP przeprowadzanych na prywatnych podwórkach. Omawiano również 

działalność OSP. Po wyczerpaniu zagadnień oraz zakończeniu dyskusji radny Sobczyk 

przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej zakończył posiedzenie o godzinie 10 
45.

 

 

               Przewodniczący Komisji 

 Protokołował 

     Czesław Sobczyk 

Bolesław Kośka 

     

 


